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Z posiedzenia Komisji Mandatowo-regulaminowo-samorzqdowej Rady

Miejskiej w Kolbuszowej odbytego w dniu 27 czerwca 2023 roku o godz.l2-

tej w budynku Dworca Kolbuszowa przy ulicy Ruczki.

Posiedzenie Komisji otworzyl i prowadzil Przewodniczqcy Komisji

P. Julian Dragan .W posiedzeniu uczestniczyli czlonkowie Komisji oraz

zaproszeni goScie, co potwierdza zaNqczona do protokolu lista bbecnoSci.

Porzqdek posiedzenia Komisj i przedstawia sig nastgpuj qco :

Przyj gcie porz4dku obrad.

Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie nadania nazw urzgdowych

ulicom w miejscowoSci Kolbuszowa.

3. Informacj a dotycz1ca funkcjonowania Dworca Kolbuszowa.

4. Procedura naboru i wyboru lawnik6w sadowych na kadencjg 2024-2027 -
informacja.

5. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie powolania zespolu

opiniuj4cego kandydat6w na lawnik6w sadowych na kadencjg 2024-2027.

6. Sprawy r62ne.

Ad.1

Czlonkowie Komisji przyjgli porz4dek posiedzenia komisji glosami za -7,

przeciw-0, wstrzymuj4cy sig -0.

Ad.2

Czlonkowie Komisji Mandatowo-Regulamonowo-samorz4dowej pozytywnie

zaopiniowali projekt uchwaty w sprawie nadania nazw urzgdowych ulicom

w miejscowoSci Kolbuszowa. Celem uchwaty Rady Miejskiej w Kolbuszowej

jest nadanie nazw ulicom w miejscowoSci Kolbuszowa na nowo powstalych

drogach dojazdowych w okolicach ulicy Btonie oraz ulicy Astrowej. PowyLsze

drogo nie posiadaly nazw. Wszystkie drogi dojazdowe ktorym nadajq sig nazwg

zoslaly wydzielone zgodnie z ustaleniami i Miejscowego Planu

zagospodarowania Przestrzennego obejmujqcego teren ulic Obroric6w Pokoju i

Sw. Brata Alberta w Kolbuszowej - I etap( za- 7, przeciw-O, wstrzymuj4cy

sig -0..

Ad.3

Obecna w Posiedzeniu Komisji P. D. Borkowska-Lehmann kierownik R.GKDiT

zlo1yla informacjg o funkcjonowaniu Dworca w Kolbuszowej. P. B. Szafraniec

czlonek Komisji w swojej wypowiedzi podkreSlita potrzebg zamieszczenia

l.
2.



szerszej informacji w lokalnej prasie o aktach niszczenia mienia jakie majq
miejsce na obiekcie.

Ad.4

Informacjg o procedurze naboru i wyboru lawnik6w sadowych na kadencjg 2024-
2027 przedstawil P. Krzysztof Matejek sekretarz Kolbuszowej.

Ad.5

Czlonkowie Komisji Mandatowo-Regulaminowo-Samorz4dowej pozytywnie
zaopiniowali projekt uchwaly w sprawie powolania zespolu opiniujqcego
kandydat6w na lawnik6w sadowych na kaden cjg 2024-2027.Do zadah naleiy
sporzqdzenie i przedstawienie radzie Miejskiej w Kolbuszowej na sesji opinii o
zgloszonych kandydatach na lawnik6w, w szczeg6lnodci w zakresie spelnienia
przez nich wymog6w okreSlgonych w ustawie z dnia27 lipca}O}l roku prawo o
ustroju s4d6w powszechnych( za-6, przeciw-0, wstrzymui4cy sig -l).
Na tym zakonczono protok6l Komisji.

Protok6l Przewo dn iczqcy Komi sj i :
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